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   Broj:0101- 740/7 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  9. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 26. decembra 2013. godine  i 10. februara 2014. 

godine u velikom amfiteatru  “Akademije znanja” u Budvi. 

 

Sjednica je počela u 10,25 časova, a predsjedavao je Boro Lazović, predsjednik  Skupštine opštine 

Budva. 

 Predsjednik Skupštine Boro Lazović, odredio je odbornicu Tijanu Kotarac da mu pomaže u radu  9. 

sjednice SO Budva. 
 

Izvršena je prozivka odbornika.   

                           

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Armenko Aleksandar      15. Ljubanović Gojko 

2. Balević Milan       16. Medin-Stanić Branka 

3. Banović Radomir       17. Mitrović Andrija 

4. Backović Mihailo       18. Pejović Mijomir 

5. Božović Dušan       19. Petković Ante 

6. Vujičić Božidar       20. Popović Srđa 

7. Vuković Marko       21. Pribilović Đorđije 

8. Vučetić Vesna        22. Purić Nada 

9. Delić Radovan       23. Radoman Blažo 

10. Đurašković Lucija       24. Radulović Radovan 

11. Kotarac Tijana       25. Rađenović Krsto   

12. Kuljača Vojo       26. Tomović Radosav 

13. Lazović Boro       27. Džaković Stevan 

14. Leković Nataša        

                                                 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Božović Milo 

2. Vujović Đorđije 

3. Vukčević Nikola 

4. Gregović Jovan

 

5. Perović Časlav 

 

Predsjedavajući Boro Lazović je konstatovao da sjednici prisustvuje 27 odbornik i da Skupština može 

da počne sa radom.  

 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    

-  predsjednik Opštine Budva,  

- potpredsjednici opštine,         

-  glavna administratorka, 

- menadžerka Opštine,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, u skladu sa dnevnim redom, 

-  predstavnici sredstava javnog informisanja. 

- predstavnici obrađivača Detaljnog urbanističkog plana „Pržno – Kamenovo II“ za dio „Kamenovo – Vrijesno 

– II dio Šipkov krš, g-đa Ksenija Vukmanović i g-đa Sonja Radović – Jelovac i  

- predstavnici obrađivača Detaljnog urbanističkog plana „Dubovica I“ , g-đa Dajana Lovrić i g-din Igor 

Đorđević.  

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 

  

 Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 8. 

sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 13. decembra 2013. godine.  
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 Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 8. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 13. 

decembra 2013. godine. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasao 

27 odbornika, od kojih je ”za” glasalo 27 odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) donijela 

sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  8. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA 13. DECEMBRA 2013. GODINE 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

 

 Stavljen je na glasanje dnevni red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 27- dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24- dvadesetčetri odbornika, “protiv” je 3 – tri 

odbornika  i “uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
 

D N E V N I   R E D: 

  

1. Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2014.godinu; 

2. Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2014.godinu; 

3. Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2014.godinu; 

4. Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana "Pržno - Kamenovo II" za dio Kamenovo 

Vrijesno - II dio Šipkov krš;   

5. Predlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana "Dubovica I"; 

6. Predlog Odluke o dopuni Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za 

period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine; 

7. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine; 

8. Predlog Odluke o davanju saglasnosti za Sporazum o vansudskom poravnanju; 

9. Predlog Odluke o osnivanju Javne ustanove "Dnevni centar za djecu i omladinu sa smetnjama i 

teškoćama u razvoju"; 

10. Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću “Mediteranski sportski centar“ 

Budva; 

11. Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću “Sportsko rekreativni centar“ 

Budva; 

12. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan Javnog preduzeća za 

upravljanjem reklamnim prostorom opštine Budva „Mediteran reklame“ za 2014.godinu; 

13. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan d.o.o. "Akademija 

znanja" za 2014.godinu; 

14. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan d.o.o. "Komunalno" 

Budva za 2014.godinu; 

15. Predlog Zaključka o ispravci greške. 

 

Predsjednik Skupštine Boro Lazović je dao obavještenje, u skladu sa članom 55. Poslovnika da će se 

glasanje vršiti odmah po završenom pretresu po svakoj tački dnevnog reda.  

  

1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 

2014.godinu; 

   

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 
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 Predsjednik je kostatovao da su u međuvremenu na sjednicu stigli i odbornici Perović Časlav i 

Božović Milo. 

  

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mihailo Backović, 

Đorđije Pribilović, Boro Lazović, Mijomir Pejović, Radosav Tomović, Stevan Džaković, Lucija Đurašković, 

Tijana Kotarac, Radovan Radulović, Ante Petković i Nada Purić, a od ostalih prisutnih Nikola Divanović, 

sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent i Tanja Kažanegra, sekretar Sekretarijata za lokalnu 

samoupravu.  

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao  da sjednici prisustvuje 29 odbonika. 

 

  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2014. godinu 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 29 - dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 12 – 

dvanaest odbornika odbornika i “uzdržanih” nije bilo)  usvojila 

 

ODLUKU O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2014. GODINU 

 

 Prije prelaska na razmatranje 2. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, Predsjednik Skupštine 

je obavjestio da se radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 2. i 3. te da se o njima vodi 

zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 2. i 3. tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2014.godinu; 

- Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2014.godinu; 

 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača koji su dali  uvodno 

obrazloženje su, Cvetko Pajković, sekretar Sekretarijata za investicije i Danijela Marotić, sekretar 

Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  

 

 Na tekst Predloga akata podneseni su amandmani od strane odbornika Andrije Mitrovića i to: 

- Amandman I na Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora Opštine Budva za 

2014.godinu br. 0101-747/2 od 23.12.2013. godine i  

- Amandman II na Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 

2014.godinu, br. 0101-747/2 od 23.12.2013. godine 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine, dostavio je mišljenje br. 001-3744/3 od 24.12.2013. godine, 

kojim prihvata navedene amandmane. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Marko Vuković, 

Stevan Džaković, Mihailo Backović, Krsto Rađenović, Andija Mitrović, Ante Petković, Boro Lazović, 

Radosav Tomović, Božidar Vujičić, Lucija Đurašković i Nataša Leković.  

 

 Predsjedavajući je dao pauzu u trajanju od 14:40h do 16:00h.  

 Nastavljeno je sa radom po drugoj i trećoj tački dnevnog reda u 16,10h.  

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao  da je na sjednicu stigao odbornik Đorđije Vujović. 

 

 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora opštine Budva za  

2014. godinu uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač 

odluke i amandman koji je predlagač odluke prihvatio, postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu 

Skupština posebno ne odlučuje. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo : 

3 – tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 8 - osam odbornika)  usvojila 

 

ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA ZA  2014. 

GODINU 

 

     Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Programa investicionih aktivnosti Opštine 

Budva za 2014. godinu, uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, amandman koji je podnio 

predlagač odluke i amandman koji je predlagač odluke prihvatio, postaje sastavni dio predloga odluke i o 

njemu Skupština posebno ne odlučuje 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo : 

2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 9 - devet odbornika)  usvojila 

 

ODLUKU O USVAJANJU PROGRAMA INVESTICIONIH AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 

2014. GODINU 

 

4. 

   Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Detaljnog 

urbanističkog plana "Pržno - Kamenovo II" za dio Kamenovo Vrijesno - II dio Šipkov krš 

 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Danijela Marotić, sekretar 

Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 Obrađivač Detaljnog urbanističkog plana je »CAU« d.o.o. Podgorica, a predstavnici obrađivača su g-

đa Ksenija Vukmanović i g-đa Sonja Radović-Jelovac. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Božidar Vujičić, a 

od ostalih prisutnih g-đa Ksenija Vukmanović, predstavnica obrađivača Detaljnog urbanističkog plana. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana "Pržno - Kamenovo 

II" za dio Kamenovo Vrijesno - II dio Šipkov krš. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 10 - deset odbornika)  usvojila 

 

ODLUKU O DONOŠENJU DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA "PRŽNO - KAMENOVO 

II" ZA DIO KAMENOVO VRIJESNO - II DIO ŠIPKOV KRŠ 

 

5.  

Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna 

Detaljnog urbanističkog plana "Dubovica I"; 

 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Danijela Marotić, sekretar 

Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 Obrađivač Detaljnog urbanističkog plana je »SAU« d.o.o. Budva, a predstavnici obrađivača su g-đa 

Dajana Lovrić i g-din Igor Đorđević. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Radosav Tomović, 

Gojko Ljubanović, Radovan Delić, Đorđije Vujović, Milo Božović, Boro Lazović i Mihailo Backović, a od 

oatalih prisutnih g-din Igor Đorđević, predstavnik obrađivača Detaljnog urbanističkog plana. 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog 

plana "Dubovica I"; 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika)  usvojila 

 

ODLUKU O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA  

DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA "DUBOVICA I" 

 

6.  

Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o dopuni Plana postavljanja 

privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine; 

  

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Danijela Marotić, sekretar 

Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Radosav Tomović, Stevan Džaković, 

Ante Petković i Boro Lazović. 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o dopuni Plana postavljanja privremenih objekata za 

teritoriju Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine; 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 - 

dva i “uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika)  usvojila 

 

ODLUKU O DOPUNI PLANA POSTAVLJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA ZA TERITORIJU 

OPŠTINE BUDVA ZA PERIOD OD 01.04.2013. DO 31.12.2015.GODINE 

 

7.  

Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja 

predsjedniku Opštine; 

  

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Radovan Radulović, 

Mijomir Pejović, Mihailo Backović, Stevan Džaković, Tijana Kotarac, Đorđije Pribilović, Boro Lazović i 

Radosav Tomović, a od ostalih prisutnih Lazar Rađenović, predsjednik Opštine Budva.  

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 - sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7 – 

sedam i “uzdržanih” je bio 1 - jedan odbornik)  usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE 
 

  U 20,15 časova završen je rad 9. sjednice Skupštine opštine Budva za dan 26.12.2013. godine, a  

predsjedavajući je objavio da će o nastavku svi biti obavješteni. 
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NASTAVAK 9. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 10. FEBRUARA 2014. 

GODINE U VELIKOM AMFITEATRU “AKADEMIJE ZNANJA” U BUDVI, SA POČETKOM U  

10,25 ČASOVA 

 

Sjednicom je predsjedavao  Boro Lazović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 

 

 Zapisničar je konstatovao da su na sjednicu stigli odbornci Jovan Gregović i Nikola Vukčević, tako da 

sjednici prisustvuje 28 odbornika. 

8.  

Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti za 

Sporazum o vansudskom poravnanju; 

  

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ivan Dajković, načelnik 

Službe za naplatu komunalnog opremanja građevinskog zemljišta, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

Na tekst Predloga Odluke podnesen je Amandman I  od strane predlagača akta, predsjednika Opštine, 

br. 0101-739/2 od 10.02..2014. godine. Predsjedavajući je odredio pauzu u trajanju od 15 min. za održavanje 

sjednice radnih tijela.  

 

   Nastavljeno je sa radom 9. sjednice Skupštine opštine Budva u 11,00 časova.  

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Radosav Tomović, 

Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić, Boro Lazović, Stevan Džaković, Radomir Banović, Ante Petković, Tijana 

Kotarac, Đorđije Vujović i Radovan Radulović, a od ostalih prisutnih Lazar Rađenović, predsjednik Opštine. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti za Sporazum o vansudskom 

poravnanju, uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač 

odluke, postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika)  usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA SPORAZUM  

O VANSUDSKOM PORAVNANJU 
 

9.  

Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o osnivanju Javne ustanove 

"Dnevni centar za djecu i omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju"  

 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

Na tekst Predloga Odluke podnesen je Amandman  od strane predlagača akta, predsjednika Opštine, br. 

0101-734/2 od 10.02..2014. godine. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Branka Medin – Stanić, Gojko 

Ljubanović, Boro Lazović, Radosav Tomović i  Božidar Vujičić. 

 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o osnivanju Javne ustanove "Dnevni centar za djecu i 

omladinu sa smetnjama i teškoćama u razvoju" uz napomenu da, shodno članu 46. stav 3. Poslovnika, 

amandman koji je podnio predlagač odluke, postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno 

ne odlučuje. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je 

glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” nije bilo)  usvojila 

 

ODLUKU O OSNIVANJU JAVNE USTANOVE "DNEVNI CENTAR ZA DJECU I OMLADINU 

SA SMETNJAMA I TEŠKOĆAMA U RAZVOJU" 

 

Prije prelaska na razmatranje 10. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, Predsjednik Skupštine je 

obavjestio da se radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 10. i 11. te da se o njima vodi 

zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 

 

Prešlo se na razmatranje 10. i 11.  tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću 

“Mediteranski sportski centar“ Budva; 

- Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću “Sportsko rekreativni 

centar“ Budva; 

 

 Predlagač ovih akat je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti.  

 

 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom 

odgovornošću “Mediteranski sportski centar“ Budva; 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” nije bilo)  usvojila 

 

ODLUKU O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU 

“MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA 

 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću 

“Sportsko rekreativni centar“ Budva; 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržanih” nije bilo)  usvojila 

 

ODLUKU O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU “SPORTSKO 

REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA 

 

12. 

Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i 

program rada i Finansijski plan Javnog preduzeća za upravljanjem reklamnim prostorom opštine 

Budva „Mediteran reklame“ za 2014.godinu; 
 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije. Ljubica Strugar - Kovačević, direktorica JP za upravljanjem reklamnim 

prostorom opštine Budva „Mediteran reklame“ dala je uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici:Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 

Boro Lazović i Stevan Džaković. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan 
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Javnog preduzeća za upravljanjem reklamnim prostorom opštine Budva „Mediteran reklame“ za 

2014.godinu; 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1 – 

jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 9 – devet odbornika)  usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

JAVNOG PREDUZEĆA ZA UPRAVLJANJEM REKLAMNIM PROSTOROM OPŠTINE BUDVA 

„MEDITERAN REKLAME“ ZA 2014.GODINU 

 

13. 

Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i 

program rada i Finansijski plan d.o.o. "Akademija znanja" za 2014.godinu; 
 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine.  

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski 

plan d.o.o. "Akademija znanja" za 2014.godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo  

i “uzdržanih” je bilo 10 – deset odbornika)  usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI  NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  

D.O.O. "AKADEMIJA ZNANJA" ZA 2014.GODINU 
 

14. 

Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i 

program rada i Finansijski plan d.o.o. "Komunalno" Budva za 2014.godinu; 
 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. Đorđe Medin, direktor d.o.o. »Komunalno« dao je uvodno 

obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici:Božidar Vujičić, Radosav Tomović, 

Lucija Đurašković, Radovan Delić, Dušan Božović, Đorđije Vujović, Boro Lazović i Stevan Džaković. 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski 

plan d.o.o. "Komunalno" Budva za 2014.godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, “protiv” nije 

bilo  i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik)  usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN  I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  

D.O.O. "KOMUNALNO" BUDVA ZA 2014.GODINU 

 

15. 

Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o ispravci greške. 

 

 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 

 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o ispravci greške. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo  i 

“uzdržanih” je bio 9 – devet odbornika)  usvojila 

 

ZAKLJUČAK O ISPRAVCI GREŠKE 

 
 Shodno članu 21. i 22. Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

 

 Odbornicima Krstu Rađenoviću, Stevanu Džakoviću i Luciji Đurašković dostavljeni su odgovori na 

odbornička pitanja postavljena na 7. sjednici SO Budva.  

 

Odbornička pitanja na ovoj sjednici usmeno su postavili odbornici : Đorđije Pribilović, Stevan 

Džaković, Lucija Đurašković i Mijomir Pejović, uz obavezu da ista dostave u pisanoj formi u skladu sa 

članom 21. Poslovnika Skupštine opštine Budva. 

  

Odbornici Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Lucija Đurašković i Mijomir Pejović, su dostavili 

odbornička pitanja u pisanoj formi, u skladu sa Poslovnikom. 

 

Predsjedavajući je zaključio 9. sjednicu SO Budva u 16:07 časova. 

 

 

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

 

 

 

                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,

                         Boro Lazović    

                          

 

 

     Obrađivač,                                                        SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                

Milena Drakić                                                              Lidija Zirojević 


